



04.04.2025

Pöytäkirja- Hallituksen kokous 09/2025

Hallituksen kokous 09/25 - Pöytäkirja

04.04.2025 klo 15.15 Olkkari, Päärakennus, Fabianinkatu 33 5. krs.

Läsnäolijat:

Nimi	Lisätiedot	Läsnäolo
Sara Rautiainen	Yhdistyksen puheenjohtaja	Paikalla
Venla Lammi	Taloudenhoitaja	Paikalla
Venla Lahtinen	Hallintovastaava	Paikalla
Elina Jalo	Varapuheenjohtaja, edunvalvontavastaava	Paikalla
Arvo Ollikainen	Spiritualiteettivastaava	Paikalla, poistui klo 16.20, kohdassa 12
Alina Lehto	Tapahtumavastaava	Paikalla
Ella Tamminen	Tapahtumavastaava	Paikalla, saapui klo 15.24, kohdassa 4
Saara Ansala	Viestintävastaava	Paikalla, saapui klo 15.48, kohdassa 9
Iisakki Seppä	Yhdistyksen sihteeri	-
Stina Kinnunen	Yritys- ja ulkosuhdevastaava	-

Muut:

Venni Kontra	Varsinainen jäsen	Paikalla
Saana Sainio	Varsinainen jäsen	Paikalla, poistui klo 15.40, kohdassa 7



04.04.2025

Pöytäkirja- Hallituksen kokous 09/2025

Aapo Patokoski	Varsinainen jäsen	Paikalla, saapui klo 15.22, kohdassa 4
Aura Nortomaa	Teologisen tiedekunnan soveltavien opintojen yliopisto-opettaja	Paikalla, poistui klo 15.36, kohdassa 6
Jasmin Siltavirta	Varsinainen jäsen	Paikalla, saapui klo 16.20, kohdassa 12

1. Kokouksen avaaminen

Pohjaesitys: Avataan kokous klo 15.15.

Päätös: Avattiin kokous klo 15.21.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Pohjaesitys: Todetaan:

- a) läsnäolevat jäsenet,
- b) kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

Päätös: Kokous on laillinen ja päätösvaltainen.

3. Kokouksen järjestäytyminen

Pohjaesitys: Valitaan:

- a) kokouksen puheenjohtajaksi hallituksen puheenjohtaja Sara Rautiainen,
- b) kokouksen sihteeriksi yhdistyksen sihteeri Iisakki Seppä,
- c) kaksi (2) pöytäkirjantarkastajaa,
- d) kaksi (2) ääntenlaskijaa,
- e) myönnetään mahdolliset läsnäolo- ja puheoikeudet.



04.04.2025

Pöytäkirja- Hallituksen kokous 09/2025

Käsittely: Puheenjohtaja ehdottaa puheenjohtajaksi Sara Rautiaista, sihteeriksi Venla Lahtista, sillä yhdistyksen sihteeri on estynyt. Venni Kontra ehdottaa itseään pöytäkirjantarkastajaksi ja ääntenlaskijaksi. Elina Jalo ehdottaa itseään pöytäkirjantarkastajaksi ja ääntenlaskijaksi.

Päätös: Valittiin Sara Rautiainen kokouksen puheenjohtajaksi, Venla Lahtinen kokouksen sihteeriksi sekä pöytäkirjantarkastajiksi ja ääntenlaskijoiksi Venni Kontra ja Elina Jalo. Myönnetään puhe- ja läsnäolo-oikeus Aura Nortomaalle.

4. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi

Pohjaesitys: Hyväksytään esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

Käsittely: Sara Rautiainen esittää, että lisätään uusi kohta 6 Generalistien työelämäasioiden ajankohtaisia kuulumisia ja uusi kohta 7 kirjanpitäjän irtisanominen. Kaikki muut kohdat siirtyvät yhden eteenpäin.

Venla Lahtinen kannattaa.

Aapo Patokoski saapui 15.22.

Ella Tamminen saapui 15.24.

Päätös: Hyväksyttiin esityslista muutoksin.

5. Ilmoitusasiat

Pohjaesitys: Kuullaan mahdolliset ilmoitusasiat ja merkitään ne tiedoksi.

Käsittely: Uusi tilitoimisto aloitti 1.4.

Toiminta-avustushakemus on lähetetty.

Toverineuvosto kokousti 26.3., viime vuoden hallitus ei saanut vastuuvapautta eli pidetään ylimääräinen kokous tai käsitellään asia seuraavassa sääntömääräisessä kokouksessa.

Päätös: Merkittiin ilmoitusasiat tiedoksi.



04.04.2025

Pöytäkirja- Hallituksen kokous 09/2025

6. Generalistien työelämäasioiden ajankohtaisia kuulumisia

Käsittely: Kuullaan Aura Nortomaan terveiset generalistien työelämän ajankohtaisista asioista. Edunvalvonnan puolella on alettu miettimään generalisti-iltaa syksyille ja muutenkin generalistiopintoja.

Aura Nortomaa: Kirkon puolella on työelämätapauksia, joita generalisteilla ei ole samalla tavalla. Generalisteille halutaan järjestää syksyllä uratautia.

Elina Jalo: Yhdistetään piirteitä kirkollisen alan opiskelijoiden työelämätapauksista generalistitapahtumaan ja tehdään tapahtumasta opiskelijoita osallistava. Tapahtuma on suunnattu kaikille generalisteille: fukseille, kandin työelämäopintoja suorittaville ja opeopiskelijoille. Halutaan huomioida myös islamilaisen teologian opiskelijat.

Aura Nortomaa: Kyseessä on generalistiopiskelijoiden career fair.

Elina Jalo: Studium-tilan saaminen olisi hyvä, sama paikka missä oli Osastoapprot. Katsotaan, saadaanko AKI-liitot mukaan tapahtumaan.

Aura Nortomaa: Pyydetty kahvirahaa tiedekunnalta. AKI-liitoilta ollaan kysymässä ensi viikolla.

Elina Jalo: AKI-liittoa pyritään saamaan haalarimerkkiin mukaan. Kutsu työnantajille ja alumneille tulisi tiedekunnalta. Tarkoituksena on näyttää, minne kaikkialle teologi voi työllistyä. Teologian alumneja kutsutaan paikalle.

Aura Nortomaa: Alumneilta voi kuulla, millaisia mahdollisuuksia opiskelijoilla on tulevaisuudessa. Ajateltu 15–17-aikasloilla, joka ei menisi kurssien päälle. Kun tämä tiedossa, pyydetään koulutussuunnittelija Karoliinaa varaamaan tila.

Aapo Patokoski: Mun mielestä todella hyvä idea.

Elina Jalo: Idea on lähtöisin opinto- ja työelämätapauksista.

Aura Nortomaa: Opetussuunnitelman uudistus on meneillään parhaillaan. Olen generalistiopiskelijoiden työelämäopinnoista päävastuussa. Olisi hyvä saada



04.04.2025

Pöytäkirja- Hallituksen kokous 09/2025

generalistiteologiopiskelijaedustajia työelämäopintojen kehittämistyöryhmään. Homma työllistää sen verran kuin itse haluaa.

Sara Rautiainen: Voidaan kalastella halukkaita osallistumaan.

Aura Nortomaa: Mielelläni kuulisin kehittämisideoita generalistien työelämäopintoihin. Jos ilmenee jotain, voi olla suoraan yhteydessä. Syksyllä asiat pistetään lukkoon, nyt on oikea hetki vaikuttaa.

Sara Rautiainen: Mietin, pitäisikö tehdä kysely. Aihe herättää ajatuksia ja tunteita.

Aikaisemmasta isosta kyselystä on jo aikaa.

Elina Jalo: Voisi miettiä yhdessä kyselyyn kysymykset Auran kanssa.

Aapo antaa positiivista henkilökohtaista palautetta Auralle.

Aura Nortomaa poistuu 15.36.

Päätös: Merkittiin keskustelu tiedoksi. Tehdään kysely generalistityöelämäopinnoista.

7. Kirjanpitäjän irtisanominen

Käsittely: Venla Lammi esittää, että irtisanomme Sillantaka oy:n. Irtisanomisaika on kaksi kuukautta. Kirjanpitäjän pitäisi päivittää väärät tiedot tilinpäätöksestä.

Aapo Patokoski: Meillä ei ole sopimusta sen kanssa. Pitää perustella, miksi irtisanomme hänet. Jos ei vastaa yhteydenottoihin, on ymmärrettävää, että irtisanotaan. Kaksi kuukautta kuulostaa todella hyvältä.

Venla Lammi: Taloudelliset perusteet on syy irtisanomiseen.

Sara Rautiainen: Olemme kilpailuttaneet kirjanpitäjiä ja pyydetty myös nykyistä kirjanpitäjää toimittamaan tarjouksensa. Meillä on kaikki perusteet irtisanomiseen.

Aapo Patokoski: Onko yleensä niin, että ei tehdä sopimuksia?



04.04.2025

Pöytäkirja- Hallituksen kokous 09/2025

Venla Lammi: Ei ole yleensä niin. On tärkeää, että nyt tehtiin sopimus, joka velvoittaa myös toista osapuolta.

Venla Lahtinen kannattaa esitystä.

Saana Sainio poistuu 15.40.

Päätös: Päätettiin irtisanoa Sillantaka oy kahden kuukauden irtisanomisajalla.

8. Dekaanin valinnan valmisteluryhmän opiskelijaedustajien valinta (Liite 1 salassapidettävä)

Haku dekaanin valinnan valmisteluryhmään oli 24.03. - 02.04.2025 klo 23.59.

Teologinen tiedekunta etsii kahta (2) opiskelijaedustajaa (yhtä varsinaista- ja yhtä varajäsentä) dekaanin valinnan valmisteluryhmään. Teologinen tiedekunta toivoo hakijoita monipuolisesti eri sukupuolten edustajista, kieli- ja kulttuuritaustoista sekä vähemmistöistä. Yhdistys esittää tiedekuntaneuvostolle hakemusten perusteella kahta (2) opiskelijaedustajaa, jonka jälkeen tiedekuntaneuvosto asettaa jäsenet valmisteluryhmään kokouksessaan 8.4.2025.

Valinnassa noudatetaan henkilövalintaohjesääntöä, johon voi perehtyä osoitteessa

<https://www.tyt.fi/yhdistyksen-asiakirjat/>.

Pohjaesitys: Valitaan kaksi (2) opiskelijaedustajaa esitettäväksi tiedekuntaneuvostolle dekaanin valinnan valmisteluryhmään.

Käsittely: Aapo Patokoski poistuu käsittelyn ajaksi. Hakijoista käydään keskustelua hakijana 1 ja hakijana 2.

Sara Rautiainen: Meillä on kaksi hakemusta tehtävään. Toista pitää ehdottaa varsinaiseksi jäseneksi ja toista varajäseneksi. Meidän pitää kirjoittaa perustelut päätöksellemme.



04.04.2025

Pöytäkirja- Hallituksen kokous 09/2025

Arvo Ollikainen ehdottaa, että varsinaiseksi jäseneksi valitaan hakija 2 hänen motivaationsa perusteella ja hakijan 1 varajäseneksi.

Venla Lammi: Tiedekuntaneuvosto toivoi vähemmistöedustajaa ja hakija 1 on ilmaissut kuuluvansa vähemmistöön. En halua tehdä ehdotuksia henkilökohtaisista syistä.

Sara Rautiainen: Emme voi tietää, kuuluuko hakija 2 johonkin vähemmistöön, vaikka hän ei ole sitä maininnut.

Päätös: Päätettiin ehdottaa valittavaksi dekaanin valinnan valmisteluryhmään opiskelijaedustajiksi varsinaiseksi jäseneksi lisäksi Seppää ja varajäseneksi Aapo Patokoskea.

9. Vuosijuhlamestarien haun avaaminen

Vuosijuhlamestareita haetaan vuoden 2026 vuosijuhlien organisoimiseen, suunnittelun sekä toteutuksen vastuuhenkilöiksi. Hallitus toimii vuosijuhlamestarien tukena tehtävässä.

Pohjaesitys: Avataan vuosijuhlamestarien haku ajalle 07.04. - 15.04.2025 klo 23.59.

Käsittely: Venla Lahtinen: Hakulomake on jo tehty.

Aapo Patokoski: Ehdotan, että minä ja taloudenhoitaja Lammi ollaan ensi vuoden vuosijuhlamestarit.

Sara Rautiainen: Lähettäkää hakemukset hakulomakkeeseen. Tässä kohtaa ei voida vielä valita.

Päätös: Avattiin vuosijuhlamestarien haku ajalle 07.04. - 15.04.2025 klo 23.59.

10. Risteilymestarien haun avaaminen

Teologiristeilylle haetaan vastuuhenkilöitä. Risteily toteutetaan yhdessä AKI-liittojen kanssa.

Risteilyn kohderyhmää ovat kaikki teologian alan opiskelijat.

Pohjaesitys: Avataan risteilymestarien haku ajalle 07.04. - 15.04.2025 klo 23.59.



04.04.2025

Pöytäkirja- Hallituksen kokous 09/2025

Käsittely: Sara Rautiainen: Puhuin AKI-liittojen asiantuntijan Vesan kanssa ja Vesa on edelleen halukas järjestämään teologiristeilyä. Vesan mukaan on TYT:n oma asia, miten risteilymestarit hankitaan. Yhdistyksen toiminnan tulee olla avointa, joten avataan risteilymestarien paikat julkiseen hakuun.

Venla Lahtinen: Tähänkin on hakulomake on tehty.

Päätös: Avattiin risteilymestarien (2 henkilöä) haku ajalle 07.04. - 15.04.2025 klo 23.59.

11. Talousasiat - laskujen hyväksyminen

Pohjaesitys: Hyväksytään mahdolliset laskut.

Käsittely: Ei hyväksyttäviä laskuja.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

12. Jaostojen kuulumiset

Pohjaesitys: Käydään läpi jaostojen kuulumiset ja merkitään ne tiedoksi. Tehdään tarvittavat päätökset.

Käsittely:

Talousjaosto:

Taloudellinen tilanne hyvä, rahaa on jne.

Talousvaliokunta kokousti 2.4. Päätettiin esittää kertyneiden osinkojen ja korkojen sijoittamista toverineuvostolle. Käytiin myös läpi yhdistyksen taloudellista tilannetta sekä pääomaa. Valiokunta tilaa merchiä itselleen omakustanteisesti.

Uusi tilitoimisto aloitti 1.4., josta ei ole vielä kuulunut mitään, mutta ehkä ei vielä tarvitsekaan. Tilintarkastus jumittaa, koska edellinen kirjanpitäjä ei vastaa useisiin hänelle laitettuihin yhteydenottoihin.

Talousjaosto virkistäytyy 7.4.



04.04.2025

Pöytäkirja- Hallituksen kokous 09/2025

TEKO-rahastuli. Rahaa tuli 3500€. Kyyhkynen on tilattu ja painossa.

Hallintojaosto:

Arkistojen digitoinnista on tullut sähköpostia. Digitointikeskus.fi lähestyi ja heidän kanssa on tarkoitus viestitellä ja tarkastella hintaa ja heidän palveluitaan yhdistyksen arkistojen digitoinnista.

Klusterilla vessan ensiapukaappi on otettu käyttöön. Se on toistaiseksi täytetty TYT:n ensiapulaukun sisällöllä. TYT:n sähkölukollisessa kaapissa on toistaiseksi yksi laastaripaketti, joka ei mahtunut kaappiin. Vanha ensiapulaukku on hyvä säilyttää, jos järkätään jotakin ulkona olevia tapahtumia. Sen saa helposti otettua sitten mukaan ja täytettyä asianmukaisilla asioilla.

Hallintovastaava on ollut yhteydessä Janne Salokoskeen koskien Klusterin meluhaitta-asioita. Janne Salokoski myös lähetti videoliitteen, joka oli unohtunut hänen lähettämästään meilistä helmikuussa.

Hallintovastaavan alkaa suunnittelemaan ESON ja TYT:n yhteisen siivouspäivän toteuttamista yhdessä ESON isännän kanssa.

Kunta- ja aluevaalit menee hyvin.

Lahtinen palautti kandin 2.4.

Ollaan vähän puhuttu jaoston virkkareista.

Edunvalvonta-spiritualiteettijaosto:

Kesäteologien ilta oli ja sujui hyvin. Vappuhartaus etenee ajallaan. Tuomiokirkkoseurakunnan kanssa syyskuussa tehtäviin messuihin löytynyt mukavasti tekijöitä. Spirre kokoustanut.

Espoon tuomiokapituli vieraili tenttikahveilla tänään, keskustelu oli vilkasta.

24.3. vierailulla Espoon tuomiokapituliin vastaanotto oli lämmin, mutta valitettavan vähän osallistujia.



04.04.2025

Pöytäkirja- Hallituksen kokous 09/2025

Tehtiin kysely Juminpurkuklinikan toiminnasta ja siihen tuli paljon vastauksia. Puretaan vastauksia tiistaina Mariannan kanssa. 25.3. oltiin mukana pitämässä opiskelijoiden puheenvuoroa opetuksen iltapäivässä johtoryhmien opiskelijaedustajien kanssa. 26.3. Elina osallistui yliopistopalveluiden itsearviointipajaan. 27.3. pidettiin opinto- ja työelämätoiminnan kokous, meni hyvin, oli paljon asiaa ja kesti noin kolme tuntia. Käytiin läpi kuulumisia, menneitä tapahtumia ja tehtyjä asioita, kevään loppuja juttuja sekä syksyä alustavasti. 28.3. oli tapaaminen Auran kanssa, generalistien edunvalvonnasta ja generalistitapahtumasta keskusteltiin. Lähetettiin kysely vastuuopiskelijatoiminnasta vastuuopiskelijoille ja osastovastaaville. Maanantaina 7.4. vierailu Suomen Lähetysseuralle, 9.4. Järjestölohuonehankkeen aamupalabrunssi ja 15.4. Opekääk!-keskusteluitamat. TeKo-kuitit täytyy säilyttää ja tehdä raportti, vaikka rahat saadaan tästä edes jo alkuvuodesta.

Virkistäytymistä on mietitty.

Viestintäjaosto:

Instagram ei toimi viestintävastaavalla. Pitää laittaa Metan asiakaspalveluun viestiä.

Hallitusesittelyt on työn alla.

Saaralla on latinan tentti ensi viikon maanantaina. Ikävä tunnelma.

Tapahtumajaosto:

Tapahtumavastaavat on valittu.

Vappusuunnistuksen merkit tilattu ja rastinpitäjiä ilmottautunut mukavasti. Myös lippuja mennyt jo kivasti vaikka tapahtumaan on vielä aikaa. Rastinpitäjiä vielä tarvitaan.

Tapahtumavastaavat tapasivat 3.4., juttelivat kevään tulevista tapahtumista ja muuta ideointia. Paljon ideoita on. Tapahtumavastaavat kaipaavat perehdytystä. Puheenjohtaja perehdyttää lähiaikoina. Kaverisitsit ovat ensimmäinen tapahtuma, jonka tapahtumavastaavat järjestävät. Myös vappua on suunniteltu. Murhamysteerikonsepti



04.04.2025

Pöytäkirja- Hallituksen kokous 09/2025

voidaan siirtää kaverisitseistä joillekin "normi"-sitseille. Puheenjohtaja on puhunut geologien kanssa, että syksyille voitaisiin järjestää geologien ja teologien yhteissitsit. Salikokous on 17.4., jossa päätetään Uuden ylioppilastalon neljännen kerroksen salivuoroista muiden salia käyttävien järjestöjen kesken. Topi Pikkarainen on suunnitellut koko Leijonanmetsästyksen ja se tehdään yhteistyössä Mythoksen kanssa. Vappupäivän ohjelma olisi hyvä olla tapahtumavastaavien vastuulla.

Ella puhuu laulunjohtajien kanssa laulunjohtajien tilanteesta ja siitä avataanko hakua uudesta laulunjohtajasta.

Puheenjohtajisto:

Kirjoittanut toiminta-avustusta ja sen ohjeita. Lähettänyt toiminta-avustushakemuksen.

Inspehtorin ja kuraattorin kanssa viestitellyt, mm. puheenjohtajan tilanteesta. Puheenjohtaja valmistuu mitä todennäköisemmin toukokuussa.

Maisterintutkielman tekeminen pitänyt kiireisenä.

Perus pjhommaa, esim. vastaillut sähköposteihin ja muihin viesteihin.

Arvo Ollikainen poistuu 16.20.

Jasmin Siltavirta saapuu 16.20.

Päätös: Merkittiin kuulumiset tiedoksi.

13. Jäsenpalautteet

Pohjaesitys: Käydään läpi saapuneet palautteet ja merkitään ne tiedoksi. Tehdään tarvittavat päätökset.

Käsittely: Nettisivujen kautta oli tullut palautetta siitä, että päätösluetteloiden lähettäminen kuormittaa sähköpostia.



04.04.2025

Pöytäkirja- Hallituksen kokous 09/2025

Sara Rautiainen: Ymmärrän, että on kuormittavaa, mutta koska päätöksistä voi valittaa 14 vuorokautta, on helpointa ja avointa toiminnan kannalta lähettää päätösluettelot sähköpostiin heti kokouksen jälkeen.

Aapo Patokoski: Pitäisikö tästäkin tehdä kysely?

Muutkin kannattavat kyselyn mahdollisuutta. Toisaalta jäsenkyselyssä kysytään viestinnästä.

Postilaatikkoon tullut palautetta opintomatkaista. "Miksi opintomatkaista saa vain kirkkohistorian kursseja. Jos on opettajalinjalla ja eri pääaine niin ei saa kurssia." Lisäksi palautteessa on ehdotettu TUM-koodeja opintomatalle.

Päätös: Merkitään palaute tiedoksi. Edunvalvontavastaava on yhteydessä opintomatkan vastuuopettajaan ja selvittää tilannetta.

14. Saapunut posti

Pohjaesitys: Käydään läpi saapunut posti ja merkitään se tiedoksi. Tehdään tarvittavat päätökset.

Käsittely: Kide.appilta tuli sähköpostia Kide.appin järjestämästä palvelukoulutuksesta. Keskusteltiin mahdollisuudesta pienentää Kide.appin provikkaprosenttia.

Päätös: Merkittiin saapunut posti tiedoksi.

15. Muut esille tulevat asiat

Pohjaesitys: Käydään läpi muut esille tulleet asiat ja merkitään ne tiedoksi.

Käsittely: Ei voitettu Kide.appin järjestämällä verkostoitumisristeilyllä tonnia. Tehdään toimintakertomus kevään osalta valmiiksi toukokuussa. Sovitaan sille deadline Telegramissa. Eilen Eskon polttareissa oli vahva teologiedustus.

Päätös: Merkittiin muut esille tulevat asiat tiedoksi.



04.04.2025

Pöytäkirja- Hallituksen kokous 09/2025

16. Seuraavan kokouksen ajankohta

Pohjaesitys: Seuraava kokous pidetään torstaina 17.4.2025 klo 14.00, Olkkarissa.

Päätös: Seuraava kokous pidetään torstaina 17.4.2025 klo 14.00, Olkkarissa.

17. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen aikaan 16.42.



04.04.2025

Pöytäkirja- Hallituksen kokous 09/2025

Pöytäkirjan vakuudeksi

pöytäkirja on tarkastettu ja allekirjoitettu sähköisesti.

Sara Rautiainen,
puheenjohtaja

Venla Lahtinen,
sihteeri

Venni Kontra,
pöytäkirjantarkastaja

Elina Jalo,
pöytäkirjantarkastaja